



Fenomenov Michael Aleksandrovich, born in 1978, has graduated Saint-Petersburg Telecommunications State University in 2001. During 2002-2007 he was working for Leningrad Research and Development Institute of Telecommunications as a business-process analyst for fixed network operation. Since 2007 till today Michael works for Argus RTC, developing OSS systems, and is a postgraduate in Saint-Petersburg Telecommunications State University since 2011. Michael has released 10 technical research publications for major telecommunications magazines.

Феноменов Михаил Александрович (1978г.). Закончил Санкт-Петербургский Государственный университет телекоммуникаций им.проф. М.А. Бонч-Бруевича (СПб ГУТ) в 2001 году. С 2002-2007 гг. работал в Ленинградском Отраслевом НИИ связи в лаборатории по анализу бизнес-процессов эксплуатации фиксированных сетей связи. С 2007 года и по настоящее время работает в НТЦ АРГУС, занимаясь разработкой автоматизированной системы эксплуатационного управления. С 2011 года аспирант Санкт-Петербургского Государственного университета телекоммуникаций им.проф. М.А. Бонч-Бруевича. Имеет около 10 научно-технических публикаций в ведущих отраслевых журналах.